
ZÁPIS č. 6/2001 (118)
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 15. května 2001

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1

Přítomni: viz presenční listina (celkem 17 senátorů)

Omluveni: Šimberová/FP, Dvořák/FaVU, Pohanková/FA, Dufková/FCH

Hosté: rektor Vrbka, prorektoři Dub, Štěpánek, Jančář, kvestor Pěnčík,
kancléřka Vanýsková
předseda AS FSI Spousta

Program:
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
2. Informace rektora, prorektorů, kancléřky a kvestora
3. Projednání Výroční zprávy o činnosti VUT za rok 2000
4. Projednání Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT 2002 (dokumentu E)
5. Projednání návrhu rozpočtu VUT v Brně na rok 2001
6. Zpráva ekonomické komise AS VUT o výsledcích jednání ve věci zvýšení poplatků za koleje
7. Zpráva o výsledcích jednání ve věci zvýšení tarifních mezd
8. Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých škol
9. Různé

Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
Připomínku k zápisu z minulého zasedání vznesl kvestor Pěnčík, týkala se diskuse k Výroční
zprávě o hospodaření VUT za rok 2000 (předposlední odstavec na str. 3): "AS VUT na závěr
diskuse konstatoval, že anomálie mezi účetnictvím a organizačním členěním školy není správná.
Doporučil projednat soulad mezi organizačním schématem a účtováním, zejména z hlediska
samostatných složek VUT".
Kvestor sdělil, že kategoricky nesouhlasí s touto formulací. Je od samého základu nesprávná,
protože účetnictví a organizační členění je v plném souladu. Problém je pouze v tom, jak a v jaké
skladbě součtovat hospodářská střediska.
Mgr. Božek navrhl nahradit slovo "účetnictví" slovem "vykazování", kvestor Pěnčík s tímto
návrhem souhlasil. Nové znění výše uvedeného textu tedy je: "AS VUT na závěr diskuse
konstatoval, že anomálie mezi vykazováním a organizačním členěním školy není správná.
Doporučil projednat soulad mezi organizačním schématem a vykazováním, zejména z hlediska
samostatných složek VUT".
Další připomínky k zápisu z minulého zasedání AS VUT již nebyly vzneseny.

Ad 2) Informace rektora, prorektorů, kancléřky a kvestora
� Prorektor Jančář
Informoval členy AS VUT o průběhu a výsledcích projednání Aktualizace Dlouhodobého záměru
VUT 2002 (dokumentu E) ve Vědecké radě VUT. Materiál upravený na základě připomínek
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vznesených na zasedání AS VUT dne 24. 4. 2001 byl rozeslán znovu všem členům VR VUT
(členům AS VUT byl zaslán dne 11. 5. 2001 E-mailem). V materiále byl původní text označen
podtrženou kurzívou a změny uvedeny tučným písmem. Členové Vědecké rady VUT se vyjádřili
k tomuto materiálu následovně:
Počet členů Vědecké rady: 39
Počet kladných hlasů: 33
Počet záporných hlasů:   0
Nevyjádřili se:   5
Vyjádřil se s připomínkou:   1

Připomínku vznesl děkan Fakulty podnikatelské Rais a doporučil: ponechat původní text
v Kapitole 4, bodě 2. "Připravit k akreditaci nadfakultní bakalářský studijní program pokrývající
zaměření ekonomicko-manažerské a technologické…", tj. ponechat slovo "nadfakultní". Důvod:
jedná se o DZ, nikoliv o legislativní dokument, kde je vyžadována čistota právních výrazů.

V zápise z příštího zasedání VR VUT, které se předpokládá dne 1. 6. 2001, bude uvedeno
následující usnesení:
"VR VUT projednala písemně návrh aktualizace Dlouhodobého záměru VUT 2002, předložený
dne 24. dubna 2001, připomínky a stanoviska členů VR a změny provedené AS VUT. Vědecká
rada s předloženým návrhem upraveným dle připomínek vyslovuje souhlas".
Mgr. Božek upozornil, že v materiálu byly kromě připomínek členů AS VUT doplněny ještě další
odstavce a požádal o upřesnění. Prorektor Dub sdělil, že materiál byl doplněn odstavci, které se
týkají rozvojových vzdělávacích programů MŠMT. Tyto studijní programy přispívají
k financování VUT, proto musí být obsaženy v Dlouhodobém záměru VUT.

Předseda AS VUT Zbořil navrhl, aby se AS VUT vyjádřil k jednotlivým změnám uvedeným
v předloženém materiálu a senátoři s jeho návrhem souhlasili.

Vyjádření AS VUT k jednotlivým změnám:
� Kapitola 4:

Bod 1. - změna akceptována
Bod 2. - změna navržená AS VUT
Bod 3. - tento bod byl doplněn, změna akceptována s připomínkou opravit slovo "stavební"
na "stavebnictví"
Bod 4. - změna navržená AS VUT
Bod 5. - změna akceptována

� Kapitola 5:
Bod 3. - tento bod byl doplněn, změna akceptována s připomínkou doplnit slovo "učitelů"
slovy "středních škol"

� Kapitola 10:
Bod 5. - vypuštěn (změna navržená AS VUT)

Drobné a formální změny týkající se Investičního programu VUT senátoři rovněž akceptovali.

Doc. Münsterová požádala o upřesnění rozvojových programů MŠMT ČR. Prorektor Dub sdělil,
že veškeré informace o rozvojových programech jsou uvedeny na WWW stránkách MŠMT ČR,
kde je zveřejněn detailní popis jednotlivých kapitol.

Ing. Kříž požádal o akceptování připomínky děkana Raise týkající se doplnění Kapitoly 4, bodu
2. textem, že se jedná o bakalářský studijní program, který je uskutečňován více fakultami VUT.
Rektor Vrbka sdělil, že vypuštěním slova "nadfakultní" se nemění smysl věty, spolupráce
několika fakult vyplývá ze stávajícího textu a připomínka děkana Raise dle jeho názoru nemusí
být akceptována.  Senátoři s vyjádřením rektora souhlasili.
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� Rektor Vrbka
� V rámci kontaktů vedení VUT s vedením jednotlivých fakult se uskutečnila návštěva FaVU,

na které byli zástupci vedení VUT seznámeni se současnými problémy fakulty. Vedení FaVU
navrhuje změnu organizační struktury fakulty, vedení VUT navrhované změny podporuje. V
návaznosti na předpokládané změny vyjádřila skupina studentů FaVU obavy o další rozvoj
fakulty. Rektor sdělil, že studenty je třeba řádně informovat, aby nedocházelo z jejich strany k
bezdůvodným obavám. Stejná návštěva se uskutečnila i na FA. Zástupci vedení VUT byli
provedeni budovou na Poříčí, aby si prohlédli výsledky rekonstrukce. Také byli informováni
o problémech fakulty, které se týkají zejména stravování studentů i zaměstnanců. Návštěvy
dalších fakult budou následovat.

� Připravuje se výjezdní zasedání užšího kolegia rektora. Cílem jednání bude provést porovnání
výsledků s volebním programem a reagovat na současné problémy.

� Pokračují jednání týkající se Centra distančního vzdělávání.
� Dne 10. 5. 2001 jmenoval prezident republiky Prof. Ing. Petra Sáhu, CSc. rektorem UTB ve

Zlíně.
� Doc. Materna upozornil na článek v novinách o FaVU. Dle jeho názoru by měly být

informace uvedeny na správnou míru a doporučil napsat nový článek s informacemi, jak se
ve skutečnosti VUT stará o tuto fakultu. Senátoři s jeho návrhem souhlasili. Předseda
studentské komory AS J. Švec navrhl kontaktovat studenty na FaVU a uskutečnit společnou
schůzku, na které by se vzájemně o svých názorech na problematiku FaVU informovali.

� Mgr. Božek sdělil, že v Brně jsou vylepeny plakáty k Akademickému mistrovství ČR
v atletice a jako spolupořadatel je uvedena Katedra tělesné výchovy FS. Tuto skutečnost
potvrdil i předseda SK AS VUT J. Švec. Rektor slíbil záležitost projednat a zjednat nápravu.

� Dále Mgr. Božek sdělil, že dle jeho názoru, který se opírá o vyjádření některých studentů
VUT a MU, existuje velký rozdíl mezi Centrem VUT a Centrem MU. Centrum MU studenti
univerzity využívají v daleko větší míře, než naši studenti Centrum VUT. Centrum VUT se
tak podobá více rektorátu úřadu. Dle názoru Mgr. Božka by se vedení VUT mělo nad tímto
stavem zamyslet a pokusit se ho napravit.
Předseda SK J. Švec sdělil, že studentská komora AS VUT vidí také rezervy ve větším
zpřístupnění Centra VUT studentům a dle jejího názoru je třeba tuto budovu oživit jako celek.
Rektor Vrbka sdělil, že počítačové učebny na Antonínské využívá mnoho studentů
a v nejbližších dnech budou ve dvoraně budovy uskutečněny také obhajoby magisterských
studijních programů FaVU spojené s výstavou diplomových prací.
Kancléřka Vanýsková sdělila, že spolupracuje s Fakultou podnikatelskou na projektu
využívání Centra VUT a byla zpracována anketa o tom, jak by si studenti představovali jeho
využití. Studenti navrhovali zejména výstavní činnost, týkající se jejich zájmových oblastí.
Doc. Zbořil sdělil, že studenti VUT mají snadný přístup k počítačům jak na fakultách, tak i na
kolejích. Proto se domnívá, že využití počítačového vybavení Centra VUT ze strany studentů
nebude větší.

� Závěrem svého vystoupení předložil rektor AS VUT návrh na zřízení Fakulty informačních
technologií VUT s účinností od 1. 1. 2002. Tento návrh společně s důvodovou zprávou bude
po dnešním zasedání rozeslán všem členům AS VUT E-mailem a bude projednán na příštím
zasedání dne 12. 6. 2001.

� Kvestor Pěnčík
� Na základě požadavku AS VUT bude kancelář akademického senátu zřízena od 1. 7. 2001.

Bude vytvořeno samostatné nákladové středisko hospodářsky řízené rektorem VUT. Kvestor
požádal předsedu AS VUT, aby mu sdělil, které osoby budou mít přístup do Ekonfisu. Doc.
Zbořil pověřil sledováním nákladového střediska tajemnici AS VUT J. Cardovou, členové AS
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VUT doporučili, aby přístup do Ekonfisu měl také předseda ekonomické komise Doc.
Podroužek.

� Analýza hospodaření VUT za rok 2000 je připravována ekonomickým odborem rektorátu ke
dni 31. 5. 2001, AS VUT bude předložena na příštím zasedání.

� Delimitační protokol mezi rektory VUT v Brně a UTB ve Zlíně byl podepsán, jeho součástí je
převedení majetku i návrh na rozdělení fondů. Protokol byl zaslán MŠMT ČR.

� V současné době budou uvolněny finanční prostředky, které byly původně určeny na opravu
objektu Žižkova 17 (výměna fasády a oken). Vzhledem k tomu, že MŠMT ČR byl
akceptován návrh na financování této stavby z restitučních prostředků, navrhuje kvestor
rozpustit tuto rezervu ve výši 18 mil. Kč následujícím způsobem: polovina této částky bude
na základě rozpočtového opatření rozpuštěna fakultám podle referenčního počtu studentů,
druhá polovina (vzhledem  k daňové ztrátě, která je v letošním roce na VUT očekávána) bude
převedena do fondu reprodukce investičního majetku pro rok 2002. Kvestor informoval o této
záležitosti tajemníky fakult na včerejším jednání, navržený postup byl jimi odsouhlasen.
Návrh kvestora na rozdělení rezervy bude předložen písemně, bude rozeslán všem členům AS
VUT E-mailem a projednán na příštím zasedání AS VUT.

Ad 3) Projednání Výroční zprávy o činnosti VUT za rok 2000
Kancléřka Vanýsková sdělila, že do Výroční zprávy o činnosti VUT za rok 2000, zpracované na
základě rámcové osnovy MŠMT ČR, byly zapracovány připomínky členů AS VUT vznesené na
minulém zasedání. Takto upravené znění bylo rozesláno všem senátorům dne 4. 5. 2001 E-
mailem.

Vzhledem k tomu, že ze strany senátorů již nebyly vzneseny žádné další připomínky, bylo
přistoupeno k hlasování o schválení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2000.
Hlasování:
Pro – 16 hlasů
Proti - 0 hlasů
Zdržel se hlasování - 0 hlasů
UAS 1
Akademický senát VUT schvaluje Výroční zprávu o činnosti VUT v Brně za rok 2000.

Předseda AS VUT přivítal dodatečně na zasedání předsedu AS FSI RNDr. Jiřího Spoustu.

Ad 4) Projednání Aktualizace Dlouhodobého záměru VUT  2002 (dokumentu E)
Členům EK AS VUT a následně všem členům AS VUT byl rozeslán dne 11. 5. 2001 dopis Ing.
Mohelníka týkající se aktualizace DZ VUT 2002, části III. Investiční program VUT. Ing.
Mohelník na dnešním zasedání sdělil, že tento dopis neváže přímo k aktualizaci DZ VUT, ale
chtěl by požádat kvestora Pěnčíka o odpověď na otázky vznesené v tomto dopise, které se týkají
zejména zajištění investičních akcí a způsobu výstavby na VUT.
Vzhledem ke sdělení Ing. Mohelníka navrhl předseda AS Doc. Zbořil, aby bylo nejdříve
přistoupeno k hlasování o schválení předloženého návrhu aktualizace DZ a teprve následně aby
byl diskutován dopis Ing. Mohelníka. Členové AS VUT s jeho návrhem souhlasili.
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Ing. Kříž požádal znovu o akceptování připomínky děkana Raise, AS VUT jeho návrh
neakceptoval a doporučil formulaci děkana uvést v dlouhodobém záměru fakulty. Následně bylo
přistoupeno ke hlasování o schválení.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru VUT 2002 (Dokument E)
spolu s výše uvedenými úpravami projednanými na dnešním zasedání AS VUT.
Hlasování:
Pro – 15 hlasů
Zdržel se hlasování – 1 hlas
Proti - 0 hlasů
UAS 2
Akademický senát VUT schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru VUT 2002 (Dokument E)
spolu s výše uvedenými úpravami projednanými na dnešním zasedání AS VUT.

Poté se AS VUT vrátil k dopisu Ing. Mohelníka a následovala dlouhá diskuse, především mezi
kvestorem a Ing. Mohelníkem. Kvestor reagoval na všechny vznesené dotazy a připomínky Ing.
Mohelníka. V další diskusi členů AS VUT doporučil předseda LK Mgr. Božek požádat kvestora
o zaujetí stanoviska písemně a zdůvodnil svůj návrh tím, že i dopis Ing. Mohelníka je v písemné
formě. Na závěr diskuse členové AS VUT konstatovali, že na dnešním zasedání nelze k dopisu
Ing. Mohelníka zaujmout žádné stanovisko a požádali kvestora Pěnčíka o písemnou odpověď na
položené otázky. K  této záležitosti se AS VUT vrátí na svém příštím zasedání.

Ad 5) Projednání návrhu rozpočtu VUT v Brně na rok 2001
Členům AS VUT byl dne 4. 5. 2001 rozeslán návrh rozpočtu VUT v Brně na rok 2001. Komentář
k předloženému návrhu přednesl kvestor Pěnčík. Návrh byl zpracován ve zjednodušené formě,
klíčové je, že rozpočet je navrhován jako vyrovnaný a kvestor jej proto doporučil ke schválení. V
materiálu není uveden výše uvedený návrh na rozpuštění rezervy, který vyplynul z vývoje dalších
událostí.
Předseda LK Mgr. Božek vznesl dotaz, zda se již k návrhu rozpočtu vyjádřila správní rada VUT.
Kvestor sdělil, že správní rada rozpočet projednala dne 30. 4. 2001 a vzala ho na vědomí.
Dále se Mgr. Božek dotázal kvestora, zda existuje nějaký předpis, který stanovuje v jaké
struktuře bude rozpočet zpracován. Kvestor odpověděl, že tomu tak není.
Předseda EK Doc. Podroužek sdělil, že na základě tohoto návrhu rozpočtu nebude moci
ekonomická komise provést porovnání hospodaření CESA (viz schválený návrh kontrolního
režimu CESA), totéž se týká i hospodaření CEVAPO a požádal o doplnění příslušných tabulek.
EK AS VUT se dohodla, že jednání k předloženému návrhu rozpočtu se uskuteční v úterý dne 22.
5. 2001 v 9:00 hodin  v místnosti kvestora.
Návrh rozpočtu bude projednán na příštím zasedání AS VUT.

Ad 6) Zpráva EK AS VUT o výsledcích jednání ve věci zvýšení poplatků za koleje
Zprávu o jednání EK AS VUT, které se uskutečnilo dnes před zasedáním AS VUT, přednesl
předseda EK Doc. Podroužek. Jednání se mimo členů EK zúčastnili ředitel KaMB Ing. Grulich,
kvestor Pěnčík, předseda AS VUT Zbořil, předseda SK AS VUT J. Švec a předseda Rady
studentů J. Topič. Členové EK obdrželi od ředitele Grulicha požadované rozbory dopadů na
rozpočet KaMB v případě zachování stávající výše kolejného a při zvýšení kolejného 2x o 10 %.



6

Studenti předložili k porovnání podklady, které obsahovaly přehled poplatků za koleje na
některých VŠ v ČR.
Ekonomická komise AS VUT doporučila, aby vedení KaMB připravilo návrh pravidelné úpravy
kolejného v příštích letech v návaznosti na inflaci a zveřejnilo členění nákladů na ubytování,
popř. na menzy, aby bylo zřejmé, jaké finanční prostředky byly vynakládány na energii, vodu,
plyn, personální obsluhu, apod. za rok 2000. Rozbory by měly také obsahovat zdůvodnění 10 %
nárůstu poplatků za koleje v letošním a následujícím roce. Tyto informace je nutné zveřejnit
takovým způsobem, aby každý student o nich byl informován (E-mail, Internet). Ředitel Grulich
s tímto doporučením souhlasil.
V závěru dnešního jednání ekonomická komise navrhla dva možné způsoby řešení:
� zvýšení poplatků za koleje asi o 17,4 % nebo
� zvýšení v letošním roce pouze o 10 % a v roce 2002 o dalších 10 % (vždy od 1. 10. daného

roku).
Vzhledem k tomu, že EK musela přerušit jednání z důvodu zahájení zasedání AS VUT, nebylo
již o výše uvedených návrzích hlasováno.
Předseda SK J. Švec sdělil, že zástupci studentů přes veškerou snahu nenašli závažné argumenty,
které by zabránily navýšení poplatků za koleje v letošním roce. Z výše uvedených dvou návrhů
upřednostňují variantu postupného zvýšení  v letošním roce o 10 % a v roce 2002 o dalších 10 %.
Dále J. Švec poděkoval ekonomické komisi za pomoc při projednávání navýšení poplatků za
koleje a jménem studentské komory AS požádal AS VUT o podporu varianty upřednostňované
studenty.
Kvestor Pěnčík sdělil, že dle jeho názoru návrh na zvýšení kolejného o 17,4 % je čistší, přesto
akceptuje variantu doporučovanou studenty.
Dr. Popela sdělil, že EK AS VUT trvá na tom, aby byl zpracován pro potřeby AS VUT
analytický rozbor nákladů, na základě kterého by také studenti ze SK AS VUT a Rady studentů
mohli kvalifikovaně odpovídat na dotazy svých kolegů.
Akademický senát vyslechl zprávu z jednání ekonomické komise AS VUT a na základě jejího
návrhu  vyslovil podporu variantě upřednostňované studenty, tj. navýšení poplatků za koleje v r.
2001 o 10 % a v roce 2002 o dalších 10 %.
Zápis z dnešního jednání ekonomické komise bude  rozeslán všem členům AS VUT.

Ad 7) Zpráva o výsledcích jednání ve věci zvýšení tarifních mezd
Kvestor Pěnčík sdělil, že jednání ve věci zvýšení tarifních mezd se uskutečnilo v pátek 4. 5.
2001. Zápis z tohoto jednání byl přílohou zápisu z kolegia rektora ze dne 9. 5. 2001. Za AS VUT
se jednání zúčastnili Doc. Podroužek, Doc. Mašek a Dr. Kábelová. Kvestor dále seznámil
senátory se závěry jednání. Sdělil, že KOR akceptovala navržené řešení, při jednání došlo ke
vzájemné shodě všech stran a tím se otevřela cesta závěry technicky zpracovat (zápis z jednání
pracovní skupiny ze dne 4. 5. 2001 bude rozeslán jako Příloha č. 1 k zápisu z dnešního zasedání
AS VUT).
Doc. Podroužek sdělil, že zástupci AS VUT neobdrželi pro jednání dne 4. 5. všechny podklady
a požádal kvestora o dodatečné zaslání původního návrhu KOR z února t. r. (bude rozeslán
členům EK AS VUT v elektronické formě). Doc. Mašek doplnil Doc. Podroužka a konstatoval, že
chybějící materiály členy EK AS VUT vyvolávaly disproporce v diskusi. Dle jeho názoru je také
třeba, aby KOR vzala na vědomí AS VUT jako samosprávný orgán (v souladu s ustanovením
zákona č. 111/98 Sb.) a při projednávání svých návrhů nejednala pouze s managementem VUT.
Zájmem AS VUT je bojovat nejen o platy akademických pracovníků (včetně odborných
asistentů), ale i o platy všech ostatních zaměstnanců.
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Ad 8) Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých škol
� Doc. Münsterová seznámila s hlavními body jednání předsednictva RVŠ ze dne 19. 4. 2001:

� Vystoupení představitelů MŠMT - nám. ministra Doc. Průša informoval o
� jednání Reprezentativní komise k přípravě rozpočtu,
� ukončení připomínkového řízení návrhu zákona o výzkumu a vývoji a přípravě návrhu

věcného záměru zákona o veřejných výzkumných institucích,
� že v důsledku přijetí změn v legislativě došlo k určitému časovému skluzu při

financování VŠ,
� přípravě květnového zasedání ministrů školství k Boloňské deklaraci; tuto informaci

doplnil ředitel Ing. Beneš.
Ředitel Ing. Beneš dále informoval o ukončeném přijímání projektů rozvojových
programů MŠMT pro rok 2001.

� Vize rozvoje ČR do roku 2015 - vystoupení Prof. Potůčka (vedoucí Centra pro sociální
a ekonomické strategie v Praze).

� Připomínky k Zákonu o výzkumu a vývoji - projednáno souhrnné stanovisko,
vypracované na základě připomínek členů PRVŠ.

� Kontrola výsledků projektů Fondu rozvoje VŠ řešených v roce 2000.
� Schválení předsedů a místopředsedů oborových komisí FRVŠ pro rok 2002.
� Zpráva o činnosti studentské komory RVŠ
Zápis z jednání je uveden na www stránkách RVŠ na adrese:
http://rvs.upce.cz/nova/stale/struktura/predsed/zapisy/12pzazn.htm.

Dále Doc. Münsterová informovala o semináři LEONARDO, kterého se za Radu vysokých
škol zúčastnila.

Ve dnech 10. - 11. 5. 2001 se Doc. Münsterová zúčastnila semináře o postavení
a perspektivách vyšších odborných škol ve sféře vzdělávání, který se konal v Poslanecké
sněmovně Parlamentu ČR. Tento seminář inicioval podvýbor pro vědu a vysoké školy PSP
ČR a vedl jej poslanec Petr Matějů. Jednání se týkalo zejména možnosti transformace vyšších
odborných škol na neuniverzitní vysoké školy, se zaměřením výuky na bakalářské studijní
programy. Za VUT se semináře zúčastnil děkan FEI Prof. Honzík.

Dále se Doc. Münsterová za RVŠ zúčastní ve dnech 18. - 19. května "Pražského summitu"
(zasedání ministrů školství signatářských zemí k Boloňské deklaraci), který se uskuteční na
Pražském Hradě a ve dnech 20. - 22. 5. mezinárodního semináře OECD v Praze.

� Doc. Podroužek informoval o aktivitách ekonomické komise RVŠ a upozornil na materiál,
který zpracoval předseda EK RVŠ Prof. Haasz – změna metodiky dotací na vzdělávací
činnost a nespecifikovaný výzkum.Materiál je uveřejněn na WWW stránkách RVŠ na adrese:
http://rvs.upce.cz/nova/aktualni/materialy/predkladane/5snINFEK.htm

Dále informoval, že původně připravovaný seminář „Dopad novely VŠ zákona na financování
veřejných VŠ“ byl přeložen na červen. Organizaci semináře bude zajišťovat Klub kvestorů.

http://rvs.upce.cz/nova/stale/struktura/predsed/zapisy/12pzazn.htm
http://rvs.upce.cz/nova/aktualni/materialy/predkladane/5snINFEK.htm
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Ad 9) Různé
� Doc. Podroužek sdělil, že v ekonomické komisi AS VUT nemá své zástupce Fakulta

výtvarných umění a požádal přítomné senátory, aby zvážili svoje zapojení. Zástupci FaVU
sdělili, že své rozhodnutí oznámí na příštím zasedání a požádali o možnost přizvat na jednání
EK také některé svoje kolegy z FaVU, kteří nejsou v AS VUT, ekonomice rozumějí a svým
přispěním by tak pomohli řešit specifické problémy fakulty.

� V zastoupení předsedy SK J. Švece informoval Jiří Jeřábek o přípravě V. květinového dne
pořádaného Ligou proti rakovině, který se bude konat 16. 5. 2001. Za VUT pomáhá tuto akci
zabezpečovat studentská komora AS VUT.

� Doc. Mašek upozornil na zápis z kolegia rektora ze dne 24. 4. 2001, ve kterém je uveden úkol
9.1 týkající se návrhu na udělování titulu "honorární profesor VUT". Členové AS VUT se
shodli v tom, že nepovažují za správné, aby v zápisech z kolegia rektora byly podobné
formulace  uváděny.

� Doc. Münsterová sdělila, že odjezd mikrobusu na zasedání sněmu RVŠ ve čtvrtek dne 17. 5.
2001 od Centra VUT na Antonínské bude tentokrát již v 5:30 hodin.

Poznámka:
Studentská komora AS VUT informuje o zřízení www stránky na adrese:
http://www.skas.vutbr.cz

PŘÍŠTÍ ZASEDÁNÍ AS VUT SE BUDE KONAT V ÚTERÝ DNE 12. ČERVNA 2001  V 9:00 HODIN
V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1

               Jaroslav Švec, v. r.          Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r.
předseda Studentské komory AS VUT                                       předseda AS VUT v Brně

Zapsala: Jarmila Cardová

PŘÍLOHA:
1. Zápis z jednání pracovní skupiny dne 4. 5. 2001 v Centru VUT v Brně, Antonínská 1

http://www.skas.vutbr.cz/

